
Referat styremøte/messengermøte 15.02 

 

Hvor: Messenger 

Tilstede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Lilli Bergsjøbrenden, Gry 

Jeanette Jørgensen, Christel Cyvin 

 

Sak 01/21, Årsmøte, status: Vi har booket skihytta til 12. april og 

krysser fingrene for at coronasituasjonen ikke gjør at møtet må 

utsettes ytterligere. 

Alle beretningene unntatt den fra styret er lagt inn, dokumenter skal 

sendes medlemmene 14 dager før. Vi er i rute. 

 

Sak 02/21, Høststevnet, status: Vi er ajour, det skal være møte i 

stevnekomiteen førstkommende onsdag. 

 

Sak 03/21, Agilitystevnet i mai, status: Ajour så langt, Lene B. har 

kontroll. 

 

Sak 07/21, Økonomi: Kontroll, vi har bra med penger. 

 

Sak 08/21, Hallen: Kontrakt er nå underskrevet og sendt O.B. Wiik, 

kopi på styremail. O.B. Wiik er proffe og har kontroll, hvis noe 

mangler kan de supplere. Hallen er et dyrt prosjekt men dette blir 

bra! 

Kabelpåvisning i bakken – hvis de ikke finner kabler skal vi heller ikke 

betale for det. Vi (dvs. O.B. Wiik) kommer til å ha behov for truck i 3-4 

dager for å flytte de store elementene, O.B. Wiik kan ordne alt det 



praktiske rundt det (leie inn truck, de har ikke egen) eller vi (klubben) 

kan leie inn truck selv.  

Det kommer faktura fra O.B. Wiik om litt.  

 

Sak 09/21, Eventuelt: Klubbhuset trenger en grundig rydding og vask, 

det begynner vi med etter vinterferien. 

 

Nytt møte 1. mars 2021 kl. 19.30 

 

Ref. Christel Cyvin 

 


